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ZAPISNIK 

SA 8. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

8. sjednica VMO Orehovica održana je 19. prosinca 2023. (utorak) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Damir Kamenar, predsjednik VMO 
- Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
- Dajna Jogan, članica VMO 
- Sandy Mijatović, član VMO  
- Snježana Radić, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice VMO Orehovica od 24. studenog 2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Izvještaj o realizaciji programa Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće 
2 Nerealizirani program Vijeća u 2023.g. 
3 Usvajanje Financijskog plana za 2024.g. 
4 Mišljenje Vijeća o korištenju prostora MO Orehovica od strane Stolnoteniskog kluba 

Orehovica u 2024.g. 
5 Razno  

 
  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 



  

 
AD 1  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, raspravio je s nazočnima program Vijeća Doček Djeda 
Božićnjaka i čempresi za prvašiće. 
Zbog kratkoće rokova predaje računa (18. prosinac) a aktivnost se odvijala u petak 15. prosinca, 
nazočni su izrazili negodovanje te će nastojati program u idućoj godini ranije dogovarati i prirpemati 
te će nastojati termin programa pomaknuti ranije.   
Nakon rasprave i konstatacije kako je program bio vrlo posjećen od većeg broja djece i roditelja, 
složili su se i    
 
Zaključili: kako je kompletna organizacija predstave i poklona te posjećenost više nego 
zadovoljavajuća te će se na sličan način isti organizirati i u idućoj godini. 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća MO, g. Kamenar upoznao je vijećnike s programima koji se tijekom godine nisu 
uspjeli realizirati: 
- Dječja maškarana zabava (veljača) – planirana sredstva 331,81 e, 
- Dan žena (ožujak) – planirana sredstva 199,08 e, 
- Dan Mjesnog odbora (svibanj) – planirana sredstva 1.154,69 e, 
- Ekološka akcija (rujan) – planirana sredstva 955,60 e. 
Obzirom da je u  ožujku 2023. oformljen novi saziv Vijeća MO Orehovica pa je Vijeće odustalo od 
programskih aktivnosti zbog vremena prilagodbe i upoznavanja sa načinom realizacije planiranih 
aktivnosti.  
Vijeće MO Orehovica je na početku mandata svoj fokus djelovanja prebacilo na rješavanje 
mnogobrojne komunalne problematike ovog područja te iz navedenog razloga programi nisu 
realizirani.  
 
Zaključak: Nazočni vijećnici su navedeno primili na znanje i jednoglasno odustali od 
nerealiziranih programskih aktivnosti.  
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća s nazočnima je raspravio Financijski plan za iduću godinu izrađen na temelju 
programskih aktivnosti. 
 
Zaključak: nazočni su navedeno primili na znanje i jednoglasno usvojili Financijski plan za 
2024. godinu. 
 
AD 4 
 
Nazočni su razmotrili zahtjev dugogodišnjeg korisnika, predsjednika Stolnoteniskog kluba Orehovica 
za ponovnim korištenje prostora Doma, Kalina 2 sve dane u tjednu osim vikenda. 
 
Zaključak: nakon rasprave i razmatranja, nazočni su na zahtjev iznijeli pozitivno mišljenje.  
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom predsjednik g. Kamenar upoznao je nazočne sa sastankom održanim sa 
djelatnicima MUP-a, Grada Rijeke i Rijeka plus vezano za prometnu problematiku područja MO 
Orehovica.  
Radi se o prometnim problemima: ulice Kačjak, ulice Kalina, ulice Grobnička cesta kod kbr. 12, Balde 
Fućka i Gornje Orehovice. 
Nakon razmotrenog i obiđenog terena, pismeno će obavijestiti predsjednika i Vijeće sa razmotrenim 
i zaključkom što će se i kada od traženog realizirati.  
Članica Vijeća gđa. Radić, istaknula je problematiku u ulici Dragutina Tomića kbr. 6 vezano za 
rešetke koje su krivo postavljene što predstavlja potencijalnu opasnost. 



  

Također je iznijeta problematika ceste pored ambulante u ulici Kalina koja je obrasla lovorom te će 
se problem uputiti Komunalnom sustavu na postupanje.  
 
Zaključak: Nazočni su izložili komunalnu problematiku koja će se proslijediti nadležnima na 
postupanje.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 

  
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
 
 

  Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 

 
 
        

 Predsjednik VMO Orehovica: 
     Damir Kamenar 

 

 


